

Date : 20 March 2017

التاريخ : 20 مارس 2017

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ,,,

Refer to the previous disclosure on 02 September 2015 , International Financial Advisors Company as the part of the consortium (EVN Umweltholding und Betriebs-GmbH , International Financial advisors KPSC , KCC Engineering & Contracting Co K.S.C.C and Steinmuller Babcock Environment GmbH) hereby discloses that Kuwait Authority for Partnership Projects – KAPP opened the Financial Envelopes for the all consortiums of the Project , and the consortium including our company has got the lowest Price of KD 242,746,000 , note that we can't determine the financial impact at the moment .

بالإشارة إلى الإفصاح السابق بتاريخ 02 سبتمبر 2015 ، تعلن شركة الاستشارات المالية الدولية كونها ضمن تحالف (EVN Umweltholding und Betriebs-GmbH , International Financial advisors KPSC , KCC Engineering & Contracting Co K.S.C.C and Steinmuller Babcock Environment GmbH) ان هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين الخاص والعام قامت بفض المظاريف المالية لكافة التحالفات المؤهلة في المشروع ، وقد حصل التحالف الذي يضم شركتنا على أقل الأسعار بمبلغ 242,746,000 دينار كويتي ، علماً بأنه لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الحالي.

Please note that a decision, regarding the winning consortium of the project, has not been taken until yet.

علماً بأنه لم يتم حتى الآن صدور قرار بشأن التحالف الفائز بالمشروع .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ,,,



طلال جاسم البحر
نائب رئيس مجلس الإدارة

Talal Jassim Al-Bahar
Vice Chairman